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Rada Gminy Chrostkowo 

Radni-Sesja 

Protokół VI/2024 

z VI sesji Rady Gminy Chrostkowo 

z dnia 26 września 2024 r. 

 

Obrady VI sesji Rady Gminy Chrostkowo rozpoczęto 26 września o godz. 14:00, a zakończono  

o godz. 14:27 tego samego dnia. Obrady miały miejsce w sali narad Urzędu Gminy Chrostkowo. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Mariusz Boniecki 

2. Radosław Borkowski 

3. Patryk Chojnicki 

4. Paweł Chojnicki 

5. Edyta Foss 

6. Dorota Jeziorska 

7. Maria Kołodziejska 

8. Zbigniew Krzywosiński 

9. Marzena Maciejewska 

10. Krzysztof  Matyjasik 

11. Łukasz Osada 

12. Agata Rogozińska 

13. Grzegorz Staniszewski 
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14. Sylwester Wiśniewski 

15. Zbigniew Witkowski 

Ad. 1 Otwarcie VI sesji Rady Gminy Chrostkowo i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Po wysłuchaniu hymnu państwowego Przewodniczący Rady Patryk Chojnicki dokonał 

otwarcia obrad VI sesji Rady Gminy Chrostkowo.                                                           

Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku na tabletach.  

Radni potwierdzili swoją obecność. Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali 

znajduje się 14 radnych, czyli rada władna jest do podejmowania uchwał.                          

Powitał koleżanki i kolegów radnych, Pana Wójta,  Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Pana 

Mecenasa, pracowników Urzędu Gminy oraz Pana sołtysa. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przeczytał proponowany porządek obrad  

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie VI sesji Rady Gminy Chrostkowo i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej V sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. 

św. Barbary w Chrostkowie na dofinansowanie prac ratunkowych                                 

i konserwatorsko-remontowych kościoła parafialnego.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Chrostkowo na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Chrostkowo na lata 2024-2027. 

9. Wolne wnioski i zapytania.  

10. Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy Chrostkowo. 
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Radny Boniecki przedstawił, ze ma pytanie do porządku obrad, bo ten porządek obrad się 

zmieniał, wczoraj się zmienił, dzisiaj kilka razy się zmienił. Porządek obrad według Statutu 

Gminy porządek obrad to przygotowuje Przewodniczący Rady. Radny p. Mariusz Boniecki 

skierował pytanie do Pana Mecenasa, czy tak można sobie w dowolny sposób zmieniać porządek 

obrad w każdej chwili? 

Mecenas Pan Jakub Biłas odpowiedział, że tak od momentu rozpoczęcia sesji do przyjęcia, 

ponieważ jest to propozycja złożona przez Przewodniczącego, teraz Państwo radni byli 

poinformowani o porządku teraz będą mogli go przeglosować albo modyfikować. Teraz Państwa 

decyzja czy przyjmują ten porządek czy go modyfikują. 

Radny Pan Mariusz Boniecki przedstawił, że ten termin już nie obowiązuje wtedy 

siedmiodniowy na dostarczenie materiałów. 

Pan Mecenas odpowiedział, że terminy dostarczenia materiałów dotyczą zawiadomienia przede 

wszystkim o terminie i miejscu, natomiast jeżeli w między czasie nastąpi propozycja zmiany 

porządku obrad to ustal ją Przewodniczący a teraz będzie to przegłosowane. 

Radny p. Boniecki to nie jest zmiana porządku obrad tylko 

Pan sekretarz odpowiedział, że to jest proponowany porządek obrad to Pan Przewodniczący 

powiedział propowany porządek i będzie przecież głosować. 

Więcej pytań i uwag nie było.  

Zatem Przewodniczący Rady poddał propnowany porządek obrad pod głosowanie. Poprosił 

administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria Kołodziejska, 

Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz Osada, Agata 

Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Boniecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Chojnicki 

Porządek obrad VI sesji rady Gminy Chrostkowo został przyjęty.  

Ad. 3 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Patryk Chojnicki przedstawił, że w okresie międzysesyjnym miało miejsce 

rozpoczęcie roku szkolenego w ZS w Chrostkowie, gdzie wspólnie z Panem Wójtem i z Panią 

skarbnik braliśmy udział wtej uroczystości, a także zapaliliśmy znicze przy pomniku w Makówcu 

wspólnie z Panem Sekretarze, z Panią sołtys z Makówca, związane to było 80 rocznicą 

rozstrzelania mieszkańców Makówca i Lubówca. Oczywiście stały kontakt telefoniczny zarówno 

z Panem Wójtem jak i z Panią Beatą wynikający z bieżących potrzeb. 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pan Wójt powiedział, że jeśli chodzi o spotkania to tak jak Pan Przewodniczacy już nadmienił ja 

to jeszcze uszczegółowie: 

- spotkanie w Przysieku dotyczyło funkcjonowania i finansowania sieci Kujawsko – Pomorskich 

Dziennych Domów Pomocy, w którym uczestniczymy jeśli chodzi o nasz DDP w Stalmierzu; 

- 100 urodziny naszej mieszkanki z Makówca, w której wspólnie z Panią Marszałek 

uczestniczyliśmy; 

- rozpoczęcie roku szkolnego; - narodowe czytanie; 

- przekazaliśmy w tym okresie zakupiony sprzęt medyczny na uroczyste otwarcie jednego z 

oddzialów w szpitalu w Lipnie; 
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- spotkanie w sprawie wymiany wodomierzy ; 

- spotkanie odnośnie modernizacji budynku szkoły w Chrostkowie; 

- przkazaliśmy pomoc, ktorą wspólnie z GOPS zbieraliśmy wszystkie niezbędne i potrzebne 

urzadzenia i rzeczy, żeby przekazać na rzecz osób, które są poszkodowane po powodzi, my 

byliśmy akurat w Kamiennej Górze; 

- lekcja o finansach z udziałem uczniów z ZS w Chrostkowie, to jest ten projekt o którym mówiła 

Pani Skarbnik i te zmiany w budżecie dotyczą właśnie pozyskania tych środków zczewnątrz; 

- spotkanie z Wiceministrem Janem Szyszko w Toruniu, w którym w zastęstiwe uczestniczył Pan 

Sekretarz ja uczestniczyłem za to w spotkaniu z lekarzem powiatowym w sprawie 

funkcjonowania gospodarstw mleczarskich na terenie naszej gminy; 

- spotkanie wyjazdowe trzydniowe, żeby zobaczyć jak funkcjonują inne samorządy, z jakimi 

trudnościami się borykają, jakie mają problemy finansowe, jakie inwestycje czynią, wizyty  

w szkołch i gminach, spotkanie, które dużo wniosło; 

- spotkanie z Brokerem ubezpieczeniowym,m przygotoujemy się do kolejnego przetargu  

na ubezpieczenia na okres tym razem dwóch lat,  

- spotkanie w którym uczestniczył też Pan Sekretarz Lokalnej Grupy Działania,  

ja uczestniczyłem w spotkaniu z Lokalną Grupą Działania , które odbyło się na naszym terenie  

w Świetlicy Wiejskiej. 

Pan Wójt wymienił Zarządzenia podpisane w okresie międzyseyjnym: 

1.Zarządzenie w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania pracowników w Urzędzie Gminy 

Chrostkowo. 

2. Zarządzenie w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Chrostkowo. 

Ad. 5 Przyjęcie protokołu z poprzedniej V sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że protokół był do Państwa radnych wysłany wcvześniej  

do wglądu. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. Poprosił 

administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 
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Przyjęcia protokołu z poprzedniej V sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria 

Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz 

Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Chojnicki 

Protokół z poprzedniej V sesji Rady Gminy Chrostkowo został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej  

pw. św. Barbary w Chrostkowie na dofinansowanie prac ratunkowych i konserwatorsko-

remontowych kościoła parafialnego. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Sekretarzowi, który przedstawił, ze prosiliśmy Pana 

Przewodniczącego, żeby zmienił w dzisiejszym posiedzeniu międzyinnymi na wniosek   

na wniosek Parafii. Ksiądz Proboszcz złożł wniosek o ks. Probosz zlożył o podjęcie takiej 

uchwały. Jest to dalsza część prac, które są wykonywane w tej chwili, to jest co poprzednia rada 

przyjmowała pieniadze, najpierw milion, potem niecałe 500 tys zł. Panie radny to też wynika  

, ze terminy nas obligują nie dalo się przesunąć na kolejną sesje właściwie daloby się, a nie 

chcieliśmy zwoływać za następne 7 dni bądź w trybie nadwyczajnym za kolejne dwa dni, no bo 

ja wiem, że jesteście radnymi i pewnie byśćie byli, ale jeżeli jest taka okazja moglismy się 

jeszcze w czasie wyrobić to prosimy o to, żeby to przyjąć. To nie jest jakiś tam nasz wymysł, że 

chcemy to ukryć, późno złożyć, po prostu te terminy czasami tak biegną i plus wniosek księdza  
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i chcemy to jak najszybciej przekazać. Wiecie też Państwo, ze pierwsza dotacja musi być 

wykorzystana do końca roku i rozliczona, a ta, która ma być podjęta dzisiejszą uchwałą  

do 30 czerwca przyszłego roku, żeby zakończyć i rozliczyć, bo wiecie  dokładnie, że to nie jest 

tak iż pieniądze już są u nas tylko my gminne nasze pieniądze przekazujemy dla Parafii, która 

musi się rozliczyć i my wtedy będziemy wnioskować o zwrot dej dotacji jak gdyby dla nas czyli 

środki wpłyną na nasze konto. Dlatego prośba była taka, żeby jeszcze na tej sesji to przegłosować 

i móc dalej procedować. 

Pytań i uwag nie było. 

Zatem Przewodniczący Rady poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. Poprosił 

administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św. Barbary 

w Chrostkowie na dofinansowanie prac ratunkowych i konserwatorsko-remontowych kościoła 

parafialnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Mariusz Boniecki, Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria 

Kołodziejska, Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz 

Osada, Agata Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Chojnicki 

Uchwała Nr VI/32/2024 Rady Gminy Chrostkowo w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymsko-Katolickiej pw. św. Barbary w Chrostkowie na dofinansowanie prac ratunkowych  
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i konserwatorsko-remontowych kościoła parafialnegozostała przyjęta jednogłośnie i stanowi 

zalącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Chrostkowo na 2024 rok. 

Przewodniczący rady udzielił głosu Pani Skarbnik, która przedstawił, że w wyniku zmian 

planowane dochody budżetu Gminy to kwota 25 324 490,02 zł z kolei planowana kwota 

wydatków to 32 620 145,46 złDochody budżetu Gminy Chrostkowo zmieniono w związku  

z Decyzjami Wojewody Kujawsko – Pomorskiego w rozdz. 85213 zwiększa się doatscję  

o 6 292,00 zł 

Dochody Gminy Chrostkowo zmieniono w z: 

 

a) Decyzją Nr WFB.I.3120.3.68.2024 z dnia 30 sierpnia 2024r. Wojewody Kujawsko –

Pomorskiego zwiększa się w rozdz. 85213 § 2030 o 6 292,00 i w rozdz. 85230 § 2030  

o 12 000,00 zł. 

b) Decyzją Nr WFB.I.3120.3.72.2024 z dnia 12 2024r. Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

zwiększa się dotację w rozdz. 85415 § 2030 o 14 000,00 zł. 

c) Decyzją Nr WFB.I.3120.3.73.2024 z dnia 17 2024r. Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

zwiększa się dotację w rozdz. 85216 § 2030 o 24 698,00 i w rozdz. 85502§ 2010 o 230 091,00 zł 

oraz zmniejsza dotacjęw rozdz. 60004 § 2010 o 4 470,03zł. 

d) Decyzją Nr WFB.I.3120.3.76.2024 z dnia 20 2024r. Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

zwiększa się dotację w rozdz. 80153 § 2010 o 223,48 zł. 

e) Umową Nr DK24096/EE-OK z Wojewódzkim Funduszem Ochrony i Gospodarki Wodnej  

w Toruniu zeiększa się dotację w rozdz. 90095 § 2460 o 4 420,00 zł. (dofinansowanie konkursu 

ekologicznego „Z ekologią za pan brat”). 

f) Zawartymi umowami na realizację zadania w ramach programu Ministra Finansów  

pod „Lekcje o finansach”  w rozdz. 80195 § 2020 dochody planuje w kwocie 80 000,00 zł. 

g) Otrzymaną dotację w ramach Programu Aktywny Maluch Pierwszy Dzienny Opiekun 

w Gminie 2024 planuje dochody w rozdz. 85516 w kwocie 300 000,00 zł. 

 

Zmiany w planie wydatków 

 

a) W rozdziale 60004 wydatki zmniejsza się o 4 470,03 zł. 

b) W rozdziale 75023 wydatki zwiększa sięo 95 923,85 zł 

c) W rozdziale 75095 wydatki zwiększa się o 5 000,00 zł 

d) W dziale 801 wydatki zwiększa się o 1 223,48 zł w tym kwota 223,48 zł z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zakupu podręcznikó, materiałów edukacyjnych i ćwiczeniowych, 

e) W rozdziale 85203 wydatki zmniejsza się o 28 289,14 zł, 

f) W rozdziale 85213 wydatki zwiększ się o 6 292,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 
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na ubezpieczenie zdrowotne, 

g) W rozdziale 85216 wydatki zwiększa się o 24 698,00 z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków 

stałych, 

h) W rozdziale 85228 wydatki zwiększa się o 7 600,00 zł, 

i) W rozdz. 85230 wydatki wydatki zwiększa się 12 000,00 zł z przeznaczeniem  

na dofinansowanie zadań realizowanych w ramach programu ,,Posiłek w szkole i w domu”, 

j) W rozdziale 85415 wydatki zwiększa się o 17 500,00 zł, 

k) W rozdziale 85502 wydatki zwiększa się o 230 091,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

świadczeń rodzinnych, 

l) W rozdziale 85504 wydatki zwiększa się o 300,00 zł, 

m) W rozdziale 85516 wydatki zwiększa się o 3 000,00 zł, 

n) W dziale 900 wydatki zwieksza się o 6 900,00 zł, 

o) W 85205 i 85295 dokonuje się przesunięć miedzy §§. 

 

Zmiany w planie wydatków inwestycyjnych: 

 

a) W rozdz. 01043 dla zadania: „Dostawa i instalacji fotowoltaicznej przy stacji uzdatniania 

wody w Chojnie” zmniejsza planowane wydatki o 748,87 zł oraz dla zadania: „Dostawa  

i instalacji fotowoltaicznej przy stacji uzdatniania wody w Chrostkowie Nowym” zmniejsza 

planowane wydatki o 129 734,05 zł. 

b) W rozdz. 75023 wprowadza zadanie: „Dostawa i instalacji fotowoltaicznej na budynku Gminy 

w Chrostkowie” w kwocie 100 000,00 zł. 

c) W rozdz. 80101 dla zadania: „Dostawa i instalacji fotowoltaicznej na budynku Zespołu Szkół  

w Chrostkowie” zmniejsza planowane wydatki o 6 031,79 zł. 

d) W rozdz. 85516 wprowadza zadanie: „Adaptacja i modernizacja pomieszczeń wraz  

z wyposażeniem z - Program Aktywny Maluch Pierwszy Dzienny Opiekun w Gminie 2024” 

w kwocie 312 000,00 zł. 

e) W rozdz. 90002 wprowadza zadanie: ,,Doposażenie Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w Chrostkowie” w kwocie 14 000,00 zł. 

 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

Poprosił administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w  budżecie Gminy Chrostkowo na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
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ZA (13) 

Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria Kołodziejska, 

Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz Osada, Agata 

Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Boniecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Chojnicki 

Uchwała Nr VI/33/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 26 września 2024 r. w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Chrostkowo na 2024 rok została przyjęta i stanowi zalącznik do protokołu. 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Chrostkowo na lata 2024-2027. 

Przewodniczący Rady przedstawił, że Wieloletnia Prognoza  Finansowa jest odzwierciedleniem 

budżetu także myślę, że nie ma potrzeby tego powtarzania.  

Pytań i uwag nie było.  

Zatem Przewodniczący Rady poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. Poprosił 

administratora o przygotowanie głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Chrostkowo  

na lata 2024-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 
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Radosław Borkowski, Patryk Chojnicki, Edyta Foss, Dorota Jeziorska, Maria Kołodziejska, 

Zbigniew Krzywosiński, Marzena Maciejewska, Krzysztof  Matyjasik, Łukasz Osada, Agata 

Rogozińska, Grzegorz Staniszewski, Sylwester Wiśniewski, Zbigniew Witkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Boniecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Chojnicki 

Uchwała Nr VI/34/2024 Rady Gminy Chrostkowo z dnia 26 września 2024 r. w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Chrostkowo na lata 2024-2027 została przyjęta  

i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9 Wolne wnioski i zapytania. 

Pan Wójt przedstawił, że chciał się powalić, tak jak Pani Skarbniok w zmianach budżetowych 

wspomniała otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 300 000,00 zł na to, zebyśmy mogli 

otworzyć żłobek. W przyszłym roku i to jest ten Program ,,Aktywny maluch”. Jeśli chodzi  

o inwestycje, które trwają to w ramach modernizacji szkoły w tej chwili jak pogoda jeszcze 

pozwala robione są prace na zewnątrz elewacja, orynnowanie i wszystkie prace, które 

współtowarzyszą temu zadaniu. Później w okresie zimowym i wiosennym będą prace w budynku 

na sali gimnastycznej i to jest modernizacja szkoły. Kńczą się prace na drodze w Mkówcu.  

W niedługim czasie będzie odbiór techniczny. Trwa budowa drogi w Stalmierzu i widać, ze idzie 

to dosyć sprawnie także liczymy, że w przeciągu kilu tygodni, miesiąca, myśle że na jesieni  

do zimy zostanie pokryta nową nawierzchnią asfaltową. W przszłym roku bo jesteśmy po 

przetargu te 5 dróg o których już wcześniej mówiliśmy to tam dostaliśmy harmonogramy jak 

będą cały czas na bieżąco wykonywane do tego, żeby w przyszłym roku mogły znaleść się prace 

w terenie, bo oczywiście jest to z trybie ,,Zaprojektuj i wybuduj”, więc firmy, które wygrały 

przetarg muszą sporządzić dokumentację, projekty budowalne, pozwolenia i wszystkie różne 

decyzje, uzgodnienia, żeby można było budować te drogi. Przypomnę jest to droga w Głęboczku 

za płytami, w Sikorzu droga łącząca się z Zajeziorzem, droga w Janiszewie to dtoga za płytami  

w kierunku Skępego , w Makówcu tj. jest doga do P. Kłosa i w Stalmierzu, jeszcze chcemy podać 

jedną drogę do FOGR – u, czyli z tego Funduszu Ochrony Ggruntów Rolnych i będzie  

w przyszłym roku jeszcze szósta droga. Jeszcze jest chwilę czasu na zastanowienie,  
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na przygowanie się i gdzie jesteśmy najlepiej przygotowani to tam będzie.  

Nikt więcej nie zabrał glosu. 

Ad. 10 Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady odłosił zakończenie obrad VI 

sesji Rady Gminy Chrostkowo. 

                                                         Przewodniczący Rady Gminy 

                                                      Patryk Chojnicki 

 

Przygotował: Beata Gawrońska 

 


